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DASK GAZİANTEP BÖLGE İRTİBAT OFİSİ AÇILDI 

 

Doğal Afet Sigortaları Kurumu ilk bölge irtibat ofisini Gaziantep’te açtı. 

 

Kahramanmaraş depremleri sonrasında bölgede olmanın önemini gördük 

9 Aralık 2024 tarihinde Gaziantep’te ilk bölge irtibat ofisinin açılışında konuşan 

Selva Eren, 6 Şubat Kahramanmaraş depremleri sonrasında elde edilen deneyimler 

sonucu bölgede olmanın önemini deneyimlediklerini söylerken: “Yaşadığımız 

depremler sonrasında çok hızlı bir şekilde bölgedeydik ve bunun önemini çok net 

bir şekilde deneyimlemiş olduk. Çalışmalarımızı her zaman sigortalılarımıza daha 

hızlı ve etkin hizmet sunabilmek adına yürüttük ve birçok yeni karar aldık, projeler 

geliştirdik. Bugün açılışını yaptığımız Gaziantep Bölge İrtibat Ofisimiz, bu projelerin 

somut bir yansımasıdır.” açıklamalarında bulundu. 

 

Bölge İrtibat Ofisleri stratejik öneme sahip  

Açılışı gerçekleştirilen Gaziantep Bölge İrtibat ofisi için Eren, “Bu ofisimiz, yalnızca 

fiziki bir çalışma alanı değil; olası afetler sonrası daha etkin müdahale için stratejik 

bir merkezdir. Afet yönetimi ve hasar süreçlerinde vatandaşlarımıza daha hızlı 

ulaşma, yerel yönetimlerle daha yakın bir iş birliği kurma ve sigorta farkındalığını 

artırma çalışmalarının yürütülmesi hedefiyle tasarlanmıştır.” diyerek bölge irtibat 

ofislerinin hedeflerini vurguladı.  

 

Bölge İrtibat Ofislerimizin sayısını artırmayı hedefliyoruz 

İlki Gaziantep’te açılan irtibat ofislerinin sayısını artırmayı ve ülke genelinde var 

olmayı hedeflediklerini belirten Selva Eren, “Tüm afetler için güvence sağlayarak 

daha kapsayıcı bir sistem oluştururken, Türkiye genelinde açacağımız bölge irtibat 



ofisleri ile de kesintisiz iletişim ve hizmet sunmayı hedefliyoruz. Gaziantep Bölge 

İrtibat Ofisimiz, yerel yönetimlerimizle, kamu kuruluşlarımızla ve sigorta 

sektörümüzle omuz omuza çalışarak bu iş birliğinin en güzel örneklerinden biri 

olacaktır. Böylesine anlamlı bir projeyi hayata geçirmemize destek veren tüm 

paydaşlarımıza, emeği geçen çalışma arkadaşlarıma teşekkür ediyorum.” dedi. 

 

 

 

 


